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Vážená paní starostko, vážený pane starosto, 

dovoluji si Vás pozvat na řádnou, 47. valnou hromadu Mikroregionu Buchlov, 

svazku obcí pro rozvoj cestovního ruchu, která se uskuteční 

dne 2. března 2016, ve  14:30 hodin, v zasedací místnosti Úřadu městyse Buchlovice. 

 

Program jednání: 

1. Přivítání starostů obcí MRB  

2. Schválení rozpočtu pro rok 2016 

3. Finalizace strategie SCLLD 

4. Různé 

5. Diskuze 

6. Závěr 

 

1. Přivítání starostů obcí MRB  

Ing. Černý, předseda MRB, přivítal všechny přítomné a zahájil poradu.  Hlavním tématem 

porady bude schválení rozpočtu na rok 2016 a finalizace strategie SCLLD. 

2. Schválení rozpočtu pro rok 2016  

Rozpočet jednohlasně schválen. 

3. Finalizace strategie SCLLD 

Ing. Černý, předseda MRB, požádal Ing. Kamilu Horákovou, aby odprezentovala přehled a 

možnosti čerpání v rámci IROP a PRV. Ing. Kamila Horáková představila smysl vytvoření 
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tabulek k IROP a PRV a uvedla, že se bude věnovat jen cílům, které byly vybrány na základě 

zaslaných, vyplněných tabulek a spustila prezentaci k jednotlivým oblastem podpory.  

4. Různé 

Region Slovácko 

Mgr. Mergental, starosta obce Velehrad – uvedl, že rozpočet Regionu Slovácko je 1,5 mil Kč, 

rozdal podklady a stručně informoval o proběhlých aktivitách. Po celkovém vyúčtování 

vykázal Region Slovácko mírnou ztrátu (cca 240 tis.), která byla v loňském roce odepsána.  

Do březnového veletrhu se musí připravit propagační předměty.  

Mgr. Vávra, starosta obce Tupesy – navrhuje dát na webové stránky Regionu Slovácko 

banner o regionu. 

Mgr. Polášková – Region Slovácko připravuje publikaci i v anglickém jazyce (česko – 

anglická publikace). Dále uvedla, že Centrum Slováckých tradic Modrá bylo oceněno jako 

stavba roku. 

Paní Náplavová, starostka obce Medlovice – upozornila na chyby v publikaci, které je nutné 

řešit a upravit v dalším tisku. 

 

Region Bílé Karpaty 

Mgr. Vávra, starosta obce Tupesy – Region Bílé Karpaty je nyní ve ztrátě ve výši cca 6 mil 

Kč, nyní se řeší, kdo tu ztrátu uhradí. Navrhuje nevstupovat jako člen. 

 

Optické datové rozvody 

Paní Točková, starostka obce Salaš – dotaz na optické datové rozvody, zda je mají ostatní 

obce ve vlastnictví (Sitcom a E-on). Ostatní se vyjádřili, že ne. 
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5. Diskuze 

Byl představen program „Dotace pro jednotky SDH obcí na rok 2017“, o který projevily 

zájem obce Tupesy, Modrá, Boršice, Velehrad, Salaš. Další obcí s JPO V jsou Stříbrnice. 

 Pan Ing. Černý, starosta městyse Buchlovice – oprava hasičské zbrojnice, žádost podána na 

Zlínský Hasičský záchranný sbor (HZS). V případě nákupu hasičského vozu, je tam omezení 

rokem pořízení stávajícího HV (2001 a starší).  

Pan Kovářík, starosta obce Modrá – podával žádost napřímo z centrálního fondu, kraj to bude 

dofinancovávat. 

IROP 

Aktivita 2.1.3 

Pan Berka, starosta obce Osvětimany – vznesl námitku na velmi malou výši alokace a 

poukázal na problém čerpání v rámci všem obcí a na to, jak tuto alokaci přerozdělit. Dále se 

vyjádřil k záměru jejich obce na vytvoření komunitního centra v domě služeb. Záměr je 

v rozporu s podmínkami podpory. Dále uvedl záměr na vybudování zázemí pro děti, 

informační centrum, malá kavárna, 2 ateliéry (keramika, sochařství), v horním patře 

vybudování např. 2 sociálních bytů. Prostředky na tento záměr se budou hledat v rámci dotací 

napřímo.  

Pan Mergental, starosta obce Velehrad – projekt chráněná kavárna (nezisková) – vybudované 

z budovy veřejných záchodků, v současné době mimo provoz. Návrh na využití – lidé 

z ústavu by to využívali v rámci pracovních dílen, nějaká smysluplná aktivita propojená 

s důchodci a vybudovat tam chráněnou kavárnu. Spolupráce se soc. pracovníkem ústavu, 

který by se na chodu kavárny podílel.  

SC 2.2 
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Pan Kovářík, starosta obce Modrá – navrhuje alokaci ponechat a případně dle zájmu po roce 

2018 přesunout do jiné oblasti podpory. 

Mgr. Polášková – upozornila na povinnost dodržet zazávazkování čerpání daného množství 

prostředků do roku 2018 (28% do IROP). Nyní je potřeba realizovat menší, snadněji 

realizovatelných projektů. 

SC 2.4 

Mgr. Vávra, starosta obce Tupesy – má zájem čerpat na sociální inkluzi pro ZŠ Tupesy 

v rámci alokace vyčleněné do roku 2018. Navrhl čerpání peněžních prostředků na 

bezpečnostní systémy typu elektronické zvonky kamerové (el. vrátný), odborné učebny, 

bezbariérovost. Dále uvedl, že výtahy pro bezbariérový přístup se můžou zřizovat až na 

základě přihlášky žáka se SVP na danou školu. Podmínkou je, že musí být na seznamu 

sociálně vyloučených lokalit, který schvaluje Rada vlády pro sociální začleňování. Navrhuje 

alokaci ponechat, jak byla navržena. Uvedl, že školy budou zapracovány v dokumentu MAP, 

budou moct čerpat jen na základě projektových záměrů uvedených v MAP, proto by bylo 

nešťastné tuto oblast podpory vyloučit.  

Cyklotrasa – vyřešené pozemkové vlastnictví mají obce Osvětimany a Hostějov. 

Mgr. Polášková – navrhuje rozdělit alokaci do roku 2018.  

Mgr. Vávra – navrhuje alokaci rozdělit na cyklodopravu, terminály, bezpečnost dopravy.  

Pan Ing. Černý – navrhuje schválit rozdělení alokace v původní podobě.  

Jednohlasně schváleno. 

PRV 

Pan Berka, starosta obce Osvětimany – vyzval ostatní, aby se snažili čerpat dotace co nejvíce 

napřímo.  
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Pan Berka, starosta obce Osvětimany – navrhuje přesunout alokaci z fiche F2 do fiche F6. 

Mgr. Vávra navrhuje 0,5 mil Kč přesunout z fiche F2 do fiche F6. 

Konečný návrh: přesun alokace ve výši 0,5 mil. Kč z fiche F1 do fiche F9. Jednohlasně 

odhlasováno. 

Pan Kovářík, starosta obce Modrá – pan Hrabec – informoval o rozvozu masa za cenu 

z bourárny přímo do škol. 

Hromadné vyplnění dotazníku. 

6. Závěr 

Ing. Černý, předseda MRB – poděkoval za účast a ukončil jednání. 

 
 
 
 
 
Ing. Jiří Černý 

Předseda správní rady 


